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       Protokół Nr 5/24 

z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29 października 2024 r. 

 

Ad 1. 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 

komisji, zastępcę prezydenta miasta oraz kierowników Urzędu Miasta, dokonał przewodniczący 

komisji Wojciech Jagiełło. Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 16:00, a zakończono 

o godz. 17:07 tego samego dnia. Na statutową liczbę 10 radnych w chwili rozpoczęcia obrad 

obecnych było 8 członków komisji, radni doszli w czasie obrad. Obecność członków komisji, radni 

potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na 

liście obecności (lista obecności stanowi załącznik do nin. protokołu). Przewodniczący 

poinformował, że obrady komisji są prawomocne, kworum zostało zachowane. Obrady odbyły się 

stacjonarnie w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 32  

w Kędzierzynie-Koźle, za pośrednictwem systemu eSesja.  

W posiedzeniu wzięło udział 10 członków. 

Obecni: 

1. Hanna Białas 

2. Wiesław Fąfara  

3. Wojciech Jagiełło 

4. Andrzej Kopacki 

5. Jacek Król 

6. Małgorzata Lipczyńska 

7. Adam Oczoś 

8. Ewa Odulińska 

9. Fabian Pszon 

10. Ireneusz Wiśniewski  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

 

1. Joanna Hariasz, skarbnik miasta Kędzierzyn-Koźle;  

2. Joanna Koziarska, prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z 

o.o.; 

3. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

4. Jagoda Zmarzł, kierownik  Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji 

5. Justyna Rabiej, główna księgowa Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego 

Sp. z o.o.; 

6. Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej; 

7. Tomasz Radłowski, II zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych; 

8. Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta. 
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proponowany porządek komisji 

 

I. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Wnioski do porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu 4/24 z 25 września 2024 r.  

IV. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”  

o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto 

Niepodległości – „Żyj swobodo, Polsko żyj!”. 

V. Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład 

Komunikacyjny Sp. z o.o. 

VI. Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta – temat 

wynika z planu pracy. 

VII. Omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzonych w 2024 roku  

(za okres 01.01.2024-30.09.2024) – temat wynika z planu pracy. 

VIII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek  

na usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. 

IX. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

X. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

XI. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

XII. Zakończenie obrad. 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt 

,,Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r.” poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

rozszerzenie porządku obrad o punkt ,,Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach 

Budżetu Obywatelskiego w Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r.”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Fabian Pszon 

 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

I.     Przyjęcie protokołu 4/24 z 25 września 2024 r.  

II. Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów”  

o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto 

Niepodległości – „Żyj swobodo, Polsko żyj!”. 

III. Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład 

Komunikacyjny Sp. z o.o. 
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IV. Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r. 

V. Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta – temat 

wynika z planu pracy. 

VI. Omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzonych w 2024 roku  

(za okres 01.01.2024-30.09.2024) – temat wynika z planu pracy. 

VII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek  

na usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. 

VIII. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

IX. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039. 

X. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

XI. Zakończenie obrad. 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 4/24 z 25 września 2024 r. 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że protokół został zamieszczony na 

portalu eSesja.pl oraz BIP. Nikt nie zgłosił uwag i zastrzeżeń, poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu nr 4/24. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 4/24 z 25 września 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Fabian Pszon 

 

 

Ad 4.  

Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację 

w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto Niepodległości – 

„Żyj swobodo, Polsko żyj!” (wniosek  stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poinformował, że komisji został przedstawiony wniosek 

Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania 

publicznego pn. Narodowe Święto Niepodległości – „Żyj swobodo, Polsko żyj!”. Otworzył 

dyskusję, nikt nie zgłosił się do dyskusji, poddał pod głosowanie ww. wniosek.  
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Głosowano w sprawie: 

Stanowisko komisji do wniosku Stowarzyszenia Przyjaciół Chóru „Echo Kresów” o realizację w 

ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. Narodowe Święto Niepodległości – „Żyj 

swobodo, Polsko żyj!”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Ewa 

Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (2) 

Jacek Król, Fabian Pszon 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. wniosek. 

 

Ad 5.  

Przegląd wyników finansowych i analiza funkcjonowania spółki Miejski Zakład 

Komunikacyjny Sp. z o.o. (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.  

Joanna Koziarska, prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. w 

związku z przedstawionym sprawozdaniem w formie pisemnej, poprosiła o pytania.  

Radny Jacek Król zapytał o wysokość rekompensaty wozokm.  

Joanna Koziarska, prezes wyjaśniła, że stawka wynosi 6,85 za wozokilometr. 

Radny Jacek Król zapytał o zapytał o wysokość przejechanych wozokilometrów w 2022 i 2023 

oraz wysokość kosztów i koszt do rekompensaty.  

Joanna Koziarska, prezes wyjaśniła, że w roku 2022 wykonano ponad 2  mln wozokm a w 2023 

wykonano ok. 1 911 mln wozokm. Koszt pełny wynosi 19 966 525,69zł. Koszt do rekompensaty w 

2022 r. to 19 198 880,84.  

Radny Jacek Król zapytał czy decyzja o zmianie rozkładu jazdy od kwietnia 2023 nie spowodowała 

zmniejszenia kosztów, tylko wzrost jest na wozukm.  

Joanna Koziarska, prezes wyjaśniła, że rekompensata a na 2022 do 2023 to ok. 13 172 000,00 do 

13 075 683,96, więc jest spadek, nastąpił wzrost o 1 mln zł na sprzedaży biletów,  

Radny Jacek Król wskazał, że koszty są wyższe i koszty na wozo km też są wyższe. Nie odnosi się 

do poziomu rekompensaty, lecz odnosi się do poziomu kosztów zmiana siatki połączeń, miało 

spowodować zmniejszenie kosztów.  
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Joanna Koziarska, prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. 

wyjaśniła, że nie zgadza się z tym, bo ona informuje o planie pierwotnym, gdyby nie wykonano 

zmiany polaczeń to koszt byłby wyższy nie 19 mln zł a 20 mln. zł , w pozycji kosztowej.  

Radny Jacek Król zapytał na czym opiera się wzrost kosztów.  

Joanna Koziarska, prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. 

wyjaśniła, że na wyższych cenach paliw, energii, wynagrodzenia, wartość wozokm jest niższa.  

Radny Jacek Król zapytał jak wzrosły ceny paliw w latach.  

Joanna Koziarska, prezes Miejskiego Zakładu Miejskiego Zakładu Komunikacyjnego Sp. z o.o. 

wyjaśniła, że w 2020 średnia cena zakupu  3,19, w roku 2021 cena wyniosła 4,03, w roku 2022 

cena wyniosła 6.22 a w roku 2023 cena spadła do kwoty 4.30. 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za przedstawione informacje 

poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

Ad 6.  

Informacja o przebiegu i wynikach konsultacji w ramach Budżetu Obywatelskiego w 

Kędzierzynie-Koźlu w 2024 r. (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję.  

Zbigniew Romanowicz, sekretarz miasta w nawiązaniu do przedstawionego materiału pisemnego 

udzielił wyjaśnień o wybranych do realizacji zadań.  

 

Radny Fabian Pszon zapytał, że jest zdziwiony bardzo dokładnie oszacowanymi kwotami na każde 

zadanie.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska wyjaśniła, że wnioskodawcy zawsze przekazują najwyższe kwoty i 

jak nie zostaną wykorzystane przechodzą na kolejny rok , powiększone o 10% na każdy rok.  

 

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta wyjaśnił, że zwiększyła się liczba osób uczestniczących 

w głosowaniu, w stosunku do zeszłego roku o 600 mieszkańców. Jest tendencja wzrostowa w 

sektorze głosowania tradycyjnego. Łącznie głosowało 5 300 mieszkańców Kędzierzyna-Koźla.  

 

Radny Fabian Pszon odniósł się do frekwencji w głosowaniu gdyż liczna głosujących 5301 nie jest 

to kwota 6000. Sekretarz informował o liczbie 6000 głosujących. 

 

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta, odpowiedział radnemu, że nie będzie polemizował, ale 

wydaje mu się, że nie użył sformułowania prawie 6000 mieszkańców. Wskazał kwotę 5300 

mieszkańców.   

Radny Fabian Pszon wskazał aby zrobić lepszą promocję Budżetu Obywatelskiego, co zrobił 

wydział promocji w kwestii promocji zadań.  
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Radny Jacek Król wskazał, że wnioskodawcy podają kwoty najwyższe wskazane na dla danego 

osiedla.  

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta wyjaśnił, że na zadania zostają podane najwyższe 

kwoty, czyli kwota maksymalna.  

Radna Ewa Odulińska wyjaśniła radnemu, że oszacowane koszty będą  inne w czasie realizacji. W 

tym roku w Kłodnicy była niska frekwencja, ponieważ osiedle jest rozległe składa się z 

mieszkańców Koźla Portu, Kłodnicy, Żabieńca, tzw. kąpieliska oraz ul. Wyspiańskiego, a zgłoszone 

w tym roku zadania dotyczyły tylko osiedla Żabieniec a ludzie głosują na zadania najbliżej nich 

położonych. Dlatego w tym roku frekwencja była niska, jak w poprzednich latach zadania dotyczyły 

z całego osiedla to głosujących było bardzo dużo.  

Radna Hanna Białas poinformowała, że namiot promocyjny Wydziału Promocji Urzędu Miasta był 

widoczny na wszystkich festynach, spotkaniach, imprezach, przy wejściu na Wodne Okko. 

Pracownicy Wydziału działali. Zachęcano do udziału w głosowaniu Budżecie Obywatelskim, 

rozdawano ulotki informujące o zadaniach, były rozdawane balony, dodała, że komisja Edukacji 

może również wskazać inne formy promocji.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło podziękował za przedstawione informacje 

poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

Ad 7.  

Ocena stanu zaawansowania inwestycji zaplanowanych do realizacji w budżecie miasta – 

temat wynika z planu pracy (sprawozdanie stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję. 

Radny Fabian Pszon zapytał o remont ul. Asnyka w osiedlu Sławięcice.  

Krzysztof Wołynkiewicz, I zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. gospodarki 

przestrzennej i inwestycyjno-remontowej wyjaśnił, że nie ma takiego zadania.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję podziękował za przedstawioną 

informację pisemna poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. informację. 

 

Ad 8.  

Omówienie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzonych w 2024 roku (za 

okres 01.01.2024-30.09.2024) – temat wynika z planu pracy (sprawozdanie stanowi załącznik do 

nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, podziękował 

za przedstawioną informację pisemna poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła ww. 

informację. 
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Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek 

na usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. (projekt uchwały 

stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję. 

Radny Wiesław Fąfara wskazał, że w projekcie nie wskazano kwoty czy proponowana kwota 

będzie inna niż w projekcie budżetu.  

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta wyjaśnił, że przedstawiony projekt uchwały nie zawiera 

kwoty z zamysłem, aby w projekcie uchwały zmieniającej budżet, ta kwota zostanie określona po 

konsultacjach. Jutro na sesji prezydent Miasta wskaże kwotę.  

Radny Fabian Pszon zapytał czy gmina Głogówek zwróciła się z prośbą o pomoc.  

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta wyjaśnił, że tak, gmina Głogówek zwróciła się z prośba 

o pomoc.  

Radny Fabian Pszon poinformował, że radnym została przedstawiona uchwała in blanko uważa, 

że kwota powinna być wpisana.  

Radny Jacek Król również wskazał, brak kwoty w uchwale, radni nie znają kwoty a chcą pomóc 

poszkodowanej gminie.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło wskazał, że uchwała ma charakter intencyjny. 

Radna Ewa Odulińska wskazała, że w projekcie zmian w budżecie jest ujęta kwota 60 tys. zł. na 

ten cel. 

Radny Fabian Pszon wskaz, że uchwała nie ma charakteru intencyjnego, jest in blanco.  

Radny Adam Oczoś poinformował, że kwota powinna być wpisana w projekcie uchwały.  

Radny Jacek Król poprosił o ujęcie w tym projekcie uchwały kwoty 60 000 zł. 

Zbigniew Romanowicz, Sekretarz Miasta wyjaśnił, że zostanie przygotowana autopoprawka do 

projektu uchwały z kwotą 60 000zł.  

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło zgłosił 10 min przerwy.  

Po przerwie. 

Krzysztof Wołynkiewicz, Zastępca Prezydenta Miasta zgłosił w imieniu Prezydent Miasta  

autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na 

usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. w § 2. ust. 1. otrzymuje 

brzemiennie:  ,,Pomoc finansowa, o której mowa w § 1 zostanie udzielona w formie dotacji celowej 
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ze środków budżetu miasta Kędzierzyn-Koźle na 2024 rok, w wysokości 60 000,00 zł, 

z zastrzeżeniem ust. 2.” 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na usuwanie szkód spowodowanych przez powódź 

we wrześniu 2024 r. wraz z zgłoszoną autopoprawką.  

 

Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie 9 głosów ,,za” zaopiniowała  

ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Głogówek na 

usuwanie szkód spowodowanych przez powódź we wrześniu 2024 r. wraz z autopoprawką.  

Radna Hanna Białas zgłosiła problem z tabletem, w głosowaniu była ,,za”.  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Hanna Białas. 

BRAK GŁOSU (1) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara 

 

 

Ad 10.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 (projekt 

uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara 
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Ad 11.  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło otworzył dyskusję, nikt nie zabrał głosu, poddał pod 

głosowanie: 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2024-2039..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Wojciech Jagiełło, Andrzej Kopacki, Małgorzata Lipczyńska, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara 

 

 

Ad 12.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad 13.  

Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący komisji Wojciech Jagiełło zakończył obrady o godz. 17:07 tego samego dnia. 

 

  

  

 

 

 
Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


